**3夜**[出發日期:至2023年12月20日] │ **3 Nights** [Travel Period: Till 20Dec2023]





✓ 國泰航空來回布里斯本經濟客位 機票 Round trip economy class air ticket to/from Brisbane on CX

✓黃金海岸水陸兩用 鴨子船體驗 Aquaduck Gold Coast Tour ✓ 3晚黃金海岸酒店住宿 3 nights Gold Coast hotel accommodation



探索黃金海岸絕美的沙灘、古老雨林、刺激的主題 樂園和精彩的餐膳佳餚,體會這個娛樂不夜天的非 凡活力。

觀看日出、海灘釣魚、乘坐噴射快艇、享受日光浴 ,還是學習滑浪,總能在精彩無比的海岸線上找到 心儀的活動。

喜愛靜態活動的人士則可在海灘寫意野餐、參與導 賞團了解原住民文化、閒逛本地市集,或到保護區 與野生動物全接觸。

不論駕車或坐火車,由布里斯本前往黃金海岸只需大約一小時,區內交通則有輕軌鐵路系統連。

鐵路網絡: <u>www.goldcoastinfo.net/wp-</u> <u>content/uploads/2018/12/Queensland-train-network-inc.-Gold-Coast.jpg</u>



1人成行 GV1

條款及細則請參閱最後一頁 Page 1 of 4

Tour Code : CXOOLDUCK01

Ref No.: 40841

PCH/05Jun23/300



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)



itravel@hkwtl.com

**3夜**[出發日期:至2023年12月20日] │ **3 Nights** [Travel Period: Till 20Dec2023]





### Aquaduck Gold Coast city tour & river cruise 水陸兩用鴨子船體驗(approx. 1 hour)

With live commentary on board, Aquaduck is a great way to quack about and see the Gold Coast. You will learn about the history and landmarks of Surfers Paradise along the esplanade and see one of the world's most famous surf breaks. Then spot celebrities at one of the many cafes along trendy Tedder Ave as we make our way to the Broadwater to begin the waterways cruise part of the tour.

The Aquaduck has a unique seating layout offering more room to stand and move around once on the water, along with great views. Kids will also have the opportunity to drive the Duck on the water and take home their own Captains certificate. It really is the 'must do' activity for visitors. Aquaduck is a safe and enjoyable activity for customers of all ages.

- Drive past the Iconic 'Surfers Paradise' sign on one of Australia's most famous beaches.
- Watch in awe as the amphibious 'Duck' splashes into the Broadwater.
- Look out for Dolphins and other wildlife on your waterways cruise.
- See the super yachts as you pass the Palazzo Versace hotel and watch the roller coaster at Sea World.
- Celebrity spotting through Tedder Avenue at Main Beach.

Aquaduck tour commentary is in English, also FREE WIFI & on-board audio guide available in Chinese, you can access the audio guide from your own cell phone with headphones.

- Departure Time: 0945/1100/1215/1415/1530/1645
- ➤ Departure Point: Shop 34 Circle on Cavill, Cavill Ave, Surfers Paradise
- Check-in time is 20-min prior to departure





1人成行 GV1

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

頁 Page 2 of 4

Tour Code : CXOOLDUCK01

Ref No. : 40841

PCH/05Jun23/300



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)



itravel@hkwtl.com

leisure.westminstertravel.com

**3夜**[出發日期:至2023年12月20日] │ **3 Nights** [Travel Period: Till 20Dec2023]





# 新開業/裝修 黃金海岸酒店

### **Dorsett Gold Coast, Broadbeach**

www.dorsetthotels.com/dorsett-gold-coast/index.html

Standard King

Bed Type: King Bed

續住每晚: HK\$1280+ | 不包早餐

成人佔半房 \$6,170+

 $_{(\text{每位})}^{\text{小童 }\text{KYR}}$  \$5,080+



### The Island Gold Coast, Surfers Paradise

www.theislandgoldcoast.com.au

Deluxe King / Superior Twin

Bed Type: King/Twin Beds 續住每晚: HK\$915+ | 不包早餐 成人佔半房 \$6,250+

小童(A半房 \$**5,120**+



### The Sebel Twin Towns Coolangatta

.thesebel.com/queensland/the-sebel-twin-towns-coolangatta/

Queen/Twin Room

Bed Type: Queen/Twin Beds

續住每晚: HK\$1220+ | 包早餐

※套票以淡季價格計算·於旺季、週末及假期前夕 或大型節日期間出發,需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準 成人佔半房 \$**6,650**+

小童佔半房 (每位) \$**5,570**+



1人成行 GV1

Ref No.: 40841 PCH/05Jun23/300



Tour Code: CXOOLDUCK01



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)



itravel@hkwtl.com

leisure.westminstertravel.com

Page 3 of 4

**3夜**[出發日期:至2023年12月20日] │ **3 Nights** [Travel Period: Till 20Dec2023]





Coolangatta - Every 2nd Sunday of the month & 4th Sunday in five Sunday months; 8am - 2pm; At Queen Elizabeth Park off Marine Parade, on the beachfront, opposite The Strand Shopping Centre.

Broadbeach - Every 1st and 3rd Sunday of the month; 8am - 2pm; At Kurrawa Park on the beachfront opposite the Oasis Shopping centre.

國泰航空 布里斯本機票附加費表

CX Brisbane Airfare Surcharge

出發日期:至2023年12月20日

Travel Period: Till 20Dec2023

)rico	Includes	
riice	iliciuues	

- Round trip economy class air ticket between Hong Kong and Brisbane on CX
- Aquaduck Gold Coast Tour
- •3 nights hotel accommodation
- •HK\$100,000 Travel Insurance [Zurich Insurance (Hong Kong) 24-hour emergency hotline+852-2886-3977]
- •& 0.15% TIC Levy

#### Terms & Conditions:

- Package price is per person (in HK\$) and valid between 06Jun-20Dec2023; and hotel stay must be completed by 20Dec
- •Booking class: N Ticket validity: Max.3 months
- •International flights valid on CX only
- •Twin room is based on 2 single beds or 1 double bed
- Airport tax, HK security charge & fuel surcharge(if any) are not included •A non-refundable deposit of HK\$1000 per person required upon reservation
- •Full payment must be made after confirmation with no refund
- •Upon confirmation, any amendment is subject to company's discretion
- All prices and conditions are subject to change without prior notice
- •Check whether the Security Bureau has issued any Outbound Travel Alert for your destination before firming up your travel plan to ensure personal safety
- •A service fee of HK\$30 will be collected for each ticket issued

1 人成行 GV1				
Departure	Adult	Booking class	Ticket	
		International	validity	
Till 20Dec23 (except blackout dates)		N		
	\$1300	S	Max. 3 months	
	\$2800	V		

Domestic fare are subject to change, please refer to GDS fare for detail

#### 費用包括:

- •國泰航空來回香港與布里斯本經濟客位機票
- •黃金海岸水陸兩用鴨子船體驗
- •3晚酒店住宿
- •HK\$100,000旅遊保險[蘇黎世保險(香港) 24小時緊急支援服務+852-2886-3977]
- •0.15% 旅遊業賠償基金

#### 條款及細則:

- •以上套票價錢以每成人計算,有效日期為2023年6月6日至12月20日; 酒店入住必須於12月20日或之前完成
- •訂位代號:N
- •國際航班只適用於CX航班
- •雙人房之房種為2張單人床或1張雙人床
- •費用包括費用並未包括兩地機場稅,香港機場保安稅及燃油附加費(如適用)
- •訂位時須繳交訂金港幣每位\$1000
- •餘款需於機票及酒店確認後繳付及恕不退還
- •於機票及酒店確認後,如需更改本公司擁有最終決定權
- · 所有费用如有更改· 忽不另行通知 為確保自身安全· 旅客在落實行程前·應留意保安局有沒有對目的地發出外遊警示

機票有效期:最長3個月

·每發出機票乙張, 收取港幣\$30服務費



1人成行 GV1

Page 4 of 4

Tour Code: CXOOLDUCK01 Ref No.: 40841 PCH/05Jun23/300



Westminster Travel Limited (A member of CTM, listed on the ASX)



itravel@hkwtl.com

leisure.westminstertravel.com

Licence No. 350488